

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

26 卷 1 期
中華民國 100 年 3 月

Vol. 26 No. 1 March 2011

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 郭耀綸、李彥屏、楊月玲·風對南仁山森林不同生育地分布型樹種苗木氣孔導度與葉溫的影響..... 1
- 林振榮、張東柱、阮名揚、林達德、曾家琳、王亞男、蔡明哲·應用波斷層影像技術定量評估樟樹人造孔洞之研究..... 17
- 陳炤杰、周蓮香·福山試驗林繡眼畫眉覓食行為之季節變化..... 33
- 王新闢、齊光、Bernard Joseph Lewis、於大砲、周莉、齊麟、王玥、李國偉、代力民、蘇東凱·不同森林經營措施下的森林植被碳儲量時空動態..... 45
- 葉民權、林玉麗、黃永欽·結構用指接材之抗拉強度評估..... 59
- 何坤益、蔡維哲·木麻黃防風林分對台灣西南海岸地層下陷適應性之影響..... 71
- 葉若望、楊逸婷、彭元興·非鹵素抗燃紙的開發研究..... 87

研究簡報

- 林裕仁·台灣竹產業之回顧、現況與展望..... 99

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 26 Number 1 March 2011

Research papers

- Kuo YL, Lee YP, Yang YL.** Wind Effects on Stomatal Conductance and Leaf Temperature of Tree Seedlings Distributed in Various Habitats of the Nanjenshan Forest, Southern Taiwan..... 1
- Lin CJ, Chang TT, Juan MY, Lin TT, Tseng CL, Wang YN, Tsai MJ.** Stress Wave Tomography for the Quantification of Artificial Hole Detection in Camphor Trees (*Cinnamomum camphora*)..... 17
- Chen CC, Chou LS.** Seasonal Variation in the Foraging Behaviors of the Grey-cheeked Fulvetta due to Diet Changes in the Fushan Experimental Forest, Northeastern Taiwan..... 33
- Wang XC, Qi G, Lewis BJ, Yu DP, Zhou L, Qi L, Wang Y, Li GW, Dai LM, Su DK.** Spatiotemporal Variations in Biomass Carbon Storage for Three Forest Management Regimes in Northeast China..... 45
- Yeh MC, Lin YL, Huang YC.** Evaluation of the Tensile Strength of Structural Finger-Jointed Lumber..... 59
- Ho KY, Tsai WJ.** Adaptations of *Casuarina* Windbreak Stands to Land Subsidence on the Southwestern Coast of Taiwan..... 71
- Yeh RY, Yang YT, Perng YS.** Preparation of Novel Non-Halogen Flame-Retardant Papers..... 87

Research note

- Lin YJ.** Review, Current Status, and Prospects of the Bamboo Industry in Taiwan..... 99